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متن پرسش

سلام: «قال یا قوم ارایتم ان کنت علی بینه من ربی و اتینی رحمه من عنده فعمیت علیکم انلزمکموها و

انتم لها کارهون» چرا تعدادی انسانها فکر می کنند بعضی آیات قرآن برای انذار آنها نیامده و شأن آنها

أجل از آن است؟ اتفاقا بنا بر سياق دیگر آیات مشخص می شود آن بینه الهی که از چشم قوم نوح

پنهان شده بود از چشم بزرگان و علمای شان بوده، نه انسانهای عادی و کم سواد که اراذل نامیده می

بَعَكَ إِلاَّ الَّذِينَ هُمْ أَرَاذِلُنَا ثْلَنَا وَمَا نَرَاكَ اتَّ شدند! «فَقَالَ الْمَلأَُ الَّذِينَ كَفَرُوا مِن قَوْمِهِ مَا نَرَاكَ إِلاَّ بَشَرًا مِّ

كُمْ كَاذِبِينَ» چرا بزرگان و «ملأ» قوم و معلمان قرآن و أْيِ وَمَا نَرَىٰ لَكُمْ عَلَيْنَا مِن فَضْلٍ بَلْ نَظُنُّ بَادِيَ الرَّ

نهج البلاغه احتمال نمی دهند که روزی در برخورد با رسول الهی، مصداق این آیات قرار گیرند و بینات

فرستاده الهی از چشم آنها «عميت علیکم» شود و ایمان آورندگان را «اراذل» و عمرسعد خطاب کنند؟

رسول و حجت الهی فرق دارد با آنکه ما خودمان برای خودمان سرپرست قرار می دهیم و بعد از آن

مخالفانش را از دم تیغ میگذرانیم. شعار یمانی آل محمد اینست که بخوانید، تدبر کنید، توسل کنید و

بیعت را فقط برای خدا قرار دهید، ولی عمل آن کسی که بزرگان قوم ما او را ولی و سرپرست قرار داده

اند بگیر و ببند و زندان و انفرادی است! اطلاع ندارد؟! از این اقدامات ناراضی است؟! این چه ولی

ایست که نمی داند در حوزه ولایت اش ظلم می شود؟! یا می داند و بالغ بر سی سال است این روال

بدتر شده؟ بگذریم، به آیات قرآن برگردیم که سالهاست معلمان قرآن در محضر آنند، چرا بعضی ها نمی

ترسند که عالم بی عمل شوند؟ آیات قرآن بر تعلیم دهندگانش صدق نمی کنند؟ «وليس فيها من راية

اهدى من راية اليماني، لأنّه يدعو إلى الحقّ ...و إذا خرج اليماني فانهض إليه فإن رأيته راية هدى و لا

يحل لمسلم أن يلتوي عليه فمن فعل ذلك فهو من أهل النار لأنه يدعو إلى الحق و إلى طريق مستقيم»

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: با انقلاب اسلامی به ارادهی الهی و برای نجات بشریت، تاریخی به ظهور

آمده که مسیر همهی بشریت و رستگاری آن، امروزه با ورود در این نهضت محقق میشود. وظیفهی

ما است با بصیرت و زمانشناسیِ خاصِ این زمانه، با ورود در این نهضت، از مشکلاتِ پیشآمده عبور

کنیم، آنهم تنها با امامت نایب الإمام حضرت آیت االله خامنهای «حفظهاالله» و لا غیر. موفق باشید


